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رخداد فوتبال

 توضیحات باشگاه استقلال درباره 
بسته شدن پنجره نقل و انتقالاتی

باشــگاه اســتقلال درباره بسته شــدن پنجره  �
نقــل  و انتقالاتی ایــن باشــگاه توضیحاتی ارائه 
داد. به گزارش ســایت رســمی باشگاه استقلال، 
روز یکشــنبه برخی رســانه ها با انتشــار اخباری 
درباره دو پرونده باشــگاه استقلال در فیفا خبر از 
بسته شــدن قطعی پنجره نقل و انتقالاتی آبی ها 
در پیش فصل دادند. کاظم قیم، معاون بین الملل 
باشــگاه اســتقلال، در واکنش به ایــن موضوع 
گفت: متأســفانه این خبر از اساس کذب است و 
بهتر اســت بگوییم فاجعه مدیریتی در برخی از 
رسانه ها رخ داده که با کمترین اطلاعات اقدام به 
انتشــار اخباری از این دست در شرایطی می کنند 
که استقلال روزهای خوبی را سپری کرده و برای 
دیدار دربــی آماده می شــود. او در ادامه عنوان 
کرد: دو نامه به دســت باشــگاه رسیده که اولی 
درباره موضوع لکیچ اســت و پرونده دوم نیز به 
دیاباته باز می گردد که در هر دو رأی صادر شده و 
به صراحت این موضوع قید شــده که پنجره نقل 
و انتقالاتی باشــگاه استقلال فورا بعد از پرداخت 
پول باز خواهد شــد و مجموع این دو شکایت نیز 
حدود ۵۰ هزار دلار اســت. قیــم در ادامه عنوان 
کرد: شــکایت آقای دیاباته مربوط به آذرماه سال 
۱۳۹۹ است که ایشان در آن زمان همه مطالبات 
خود را دریافت کرده بودند و دلیل طرح شکایت 
نیــز دریافت جریمه دیرکــرد پرداخت حقوق به 
مبلــغ ۱۸۰ هزار دلار بود کــه در نهایت با لایحه 
دفاعیه باشــگاه این رقم به نزدیــک به ۲۰ هزار 
دلار تقلیــل پیدا کــرد و حکم صــادره نیز برای 
پرداخت این عدد است. او در پایان صحبت های 
خــود اضافه کــرد: مطمئنــا با نزدیک شــدن به 
فصل نقــل و انتقــالات، مدیران باشــگاه ضمن 
پرداخت جریمه های در نظر گرفته شــده ازسوی 
فیفا برای باز کردن پنجــره نقل و انتقالاتی اقدام 

خواهند کرد.

باخت عجیب غول های بسکتبال 
آمریکا برابر نیجریه

شکســت عجیب تیم ملی بســکتبال آمریکا  �
برابر نیجریه نشــان داد که این تیم در وضعیت 
خوبی قرار ندارد. به گزارش «ورزش سه»، به نظر 
می رسد بعد از سه دوره قهرمانی متوالی آمریکا 
در المپیک، در آستانه المپیک توکیو اوضاع این 
تیم چندان جالب نیســت. غیبت برخی از فوق 
ستاره های بســکتبال NBA در تیم ملی آمریکا 
خبر نگران کننده ای برای هواداران این تیم است. 
عملکرد ضعیف آمریکا در جام جهانی ۲۰۱۹ نیز 
نشان داد که این تیم شرایط ایدئالی ندارد و دیگر 
مدعی اول قهرمانی نیست. با اینکه سعی کادر 
فنی و فدراســیون آمریکا این بود که همه فوق 
ستاره های این کشور در المپیک حاضر شوند، باز 
هم خبــری از نفراتی مانند لبرون جیمز یا جیمز 
هــاردن در تیم ملــی آمریکا نیســت. با این حال 
همچنــان همه روی آمریکا به عنوان مدعی اول 
قهرمانی و پرافتخارترین تیم بســکتبال المپیک 
حســاب ویژه ای باز کرده اند؛ تیمــی که با ایران 
نیز هم گروه است؛ اما شکست این تیم در اولین 
بازی دوســتانه مقابل تیمی درجه چندمی مثل 
نیجریــه باعث ایجاد موجــی از ناامیدی در بین 
هواداران آمریکایی شــده اســت. گرگ پاپاویچ، 
ســرمربی تیم ایالات متحــده، پس از این باخت 
گفت: خوشــحالم کــه این اتفــاق در این زمان 
رخ داد. ایــن باخت آخر دنیا نیســت؛ اما باید از 
این شکســت درس بگیریــم. در غیر این صورت 
برگزاری چنین مســابقه ای بی ارزش بوده است. 
با این برد نخســتین پیروزی تیم هــای آفریقایی 
مقابل تیم ملــی آمریکا رقم خــورد. آمریکا در 
المپیــک ۲۰۱۲ لنــدن با نتیجــه ۱۵۶ - ۷۳ تیم 
ملی نیجریه را شکست داده بود. حالا با روندی 
که آمریــکا در پیش گرفته، حتــی می توانیم به 
رقم زدن یک شــگفتی در المپیک توکیو هم فکر 
کنیم. این شکست می تواند موجی از خودباوری 
و اعتماد به نفس را بین بازیکنان ایرانی به وجود 
بیاورد تا برابر آمریکا از پیش باخته نباشند. البته 
حضور بازیکنانــی مانند کویــن  دورنت، دیمین 
لیلارد، جیســون تیتوم  و... کار را برای هر تیمی 
ســخت می کند و بایــد دید آمریــکا در المپیک 

می تواند به روزهای خوب خود بازگردد یا خیر.

 دوئل سپاهان و پرسپولیس 
ادامه دارد

چند دیدار از رقابت های هفته بیست و هفتم لیگ  �
برتر به پایان رســید که در زیر نگاهی به اتفاقات این 
هفته شده اســت. به گزارش فوتبال ۳۶۰، سپاهان 
بعــد از توقف خارج از خانه مقابــل پیکان، پذیرای 
صنعــت نفت آبادان بود. شــاگردان محرم نویدکیا 
که نمی خواســتند از کورس قهرمانی با پرسپولیس 
عقــب بمانند، موفق شــدند با یک نتیجــه پرگل از 
ســد میهمان خود بگذرند. سجاد شهباززاده، آقای 
گل فعلی لیگ، ســتاره بازی بود و موفق شد دو بار 
در دقایق چهــار و ۸۳ برای تیم خــود گلزنی کند. 
علاوه بر دو گل ســجاد، سپاهانی ها دو گل دیگر هم 
در دقایق ۳۵ و (۴+۹۰) توسط محمدرضا حسینی و 
عزت االله پورقاز به ثمر رساندند. تیم میهمان هم در 
این بازی یک بار در دقیقه ۷۱ توســط رضا خالقی فر 
به گل رســید تــا در نهایت زردپوشــان اصفهانی با 
نتیجــه ۴ بر یک در ایــن بازی خانگی بــه پیروزی 
برســند. شــاگردان محرم نویدکیا در تیم ســپاهان 
با وجــود برد پرگلی که به دســت آوردند، با توجه 
به برتــری خانگی پرســپولیس مقابــل آلومینیوم، 
همچنــان در رده دوم جدول رده بنــدی قرار دارند. 
پرسپولیســی ها با بــرد اخیر، ۵۸ امتیازی شــدند و 
ســپاهان ۵۶ امتیازی منتظر لغزش این تیم در سه 
هفته باقی مانده است. سپاهانی ها که روز پنجشنبه 
در مرحلــه یک چهارم نهایی جــام حذفی میهمان 
فولاد هســتند، بعد از جــدال در یک چهارم نهایی 
جام حذفی، در بازی هفته بیست و هشــتم خود روز 
سه شــنبه بیســت و نهم تیرماه میهمان شهرخودرو 
هستند. صنعت نفتی ها هم که در رده دهم جدول 
رده بندی قرار دارنــد، در بازی هفته بعدی خود در 
همان روز پذیرای مس رفســنجان هستند. شکست 
قلعه نویــی مقابــل کریمی: تراکتور بعــد از باخت 
خارج از خانه مقابل استقلال، در یک بازی حساس 
پذیــرای گل گهر ســیرجان بــود. فیــروز کریمی که 
روی نیمکت تراکتور یک برد و یک باخت داشــت، 
موفق شــد با گل ثانیه های پایانــی مهاجم زهردار 
خود محمد عباس زاده، مقابــل امیر قلعه نویی به 
پیروزی برسد. گل گهری ها در حالی که از دقیقه ۸۵ 
بعد از اخراج شــدن علی اصغر عاشوری ۱۰ نفره به 
کار خــود ادامه می دادند، در دقیقه (۷+۹۰) مقابل 
میزبان خود گل خوردند تا قلعه نویی باخت تلخی 
را مقابل تیم اسبق خود تجربه کند. شاگردان فیروز 
کریمی با این برد شیرین خانگی، ۳۹ امتیازی شدند 
و با تفاضل گل کمتر نســبت به فولاد در رده پنجم 
جــدول رد ه بندی ایســتادند. سرخ پوشــان تبریزی 
در بــازی هفته بیست و هشــتم خود روز سه شــنبه 
بیست و نهم تیرماه میهمان آلومینیوم اراک هستند. 
شاگردان امیر قلعه نویی هم که تا پیش از بازی های 
امشب در رده چهارم جدول رده بندی قرار داشتند، 
با این باخت خارج از خانه به رده ششــم ســقوط 
کردنــد. گل گهری ها در بازی هفتــه بعدی خود در 
همان روز پذیرای ســایپا هستند. شــاگردان نکونام 
بــه رده چهــارم رســیدند: فولادی ها هــم پذیرای 
قعرنشــین جدول رده بنــدی ماشین ســازی بودند. 
شاگردان جواد نکونام که هفته گذشته پرسپولیس 
را متوقف کرده بودند، موفق شدند با تک گل محمد 
آبشک در دقیقه هشت از سد میهمان خود بگذرند. 
لوسیانو پریرا در دقیقه ۷۰ یک ضربه پنالتی را برای 
فولاد از دســت داد و توپ را به بیرون زد. شاگردان 
جــواد نکونام با این برتری خانگــی به رتبه چهارم 
جدول رده بندی صعــود کردند. فولادی ها در بازی 
هفته بیست و هشتم خود روز سه شنبه بیست و نهم 
تیرماه میهمان پیکان هســتند. ماشین ســازی هم با 
این باخت فقــط روی کاغذ شــانس ماندن در لیگ 
برتــر را دارد. تبریزی ها در بــازی هفته بعدی خود 
در همان روز پذیرای پرســپولیس هستند. این هفته 
از رقابت های لیگ برتر روز سه شــنبه بیســت و دوم 
تیرماه با برگزاری ســه بازی به پایان می رســد. بعد 
از بازی هــای اخیر، حضور اســتقلالی ها در پلی آف 
لیگ قهرمانان آســیا قطعی شد. اگر از بین سه تیم 
پرسپولیس، سپاهان و اســتقلال یکی از آنها بتواند 
قهرمان جام حذفی شــود، تیم چهارم لیگ هم به 

پلی آف لیگ قهرمانان آسیا می رسد.

مسی با آرژانتین سرانجام قهرمان 
کوپا آمریکا شد

کوپا آمریکای ۲۰۲۱ هم به ایســتگاه پایانی اش  �
رســید و در فینال این رقابت ها آرژانتین و برزیل دو 
رقیب دیرینــه در آمریکای جنوبی بــه مصاف هم 
رفتند که آلبی سلســته پس از برتــری یک بر صفر 
قهرمان شــد. در حالی که آرژانتین در پی شکســتن 
طلسم ۲۸ ساله قهرمان نشدن در این تورنمنت بود، 
برزیل هم می خواست رکورد همیشه قهرمان شدن 
در خانــه را حفظ کنــد. نیمه نخســت فیزیکی و 
پربرخورد شروع شد که مطابق انتظار بود. با این حال 
اولین موقعیت جدی تبدیل به گل شــد. دقیقه ۲۲ 
پاس عالی دی پائول به دی ماریا رســید تا دی ماریا 
با ضربه ای نرم و دقیق از بالای ســر ادرسون اولین 
گل دیدار را بزند. آرژانتینی ها به خوبی ســتاره های 
برزیل از جمله نیمار را کنتــرل کرده بودند و کمتر 
فرصتی به حریف می دادند. در نهایت برد آرژانتین 
با همان یک گل پابرجا ماند تا پانزدهمین قهرمانی 
آلبی سلســته در تاریخ کوپــا آمریکا رقــم بخورد 
و ایــن تیم با توجــه به نایب قهرمانی های بیشــتر 
پرافتخارترین تیم تورنمنت شــود. برزیل هم برای 
اولیــن مرتبــه در خانه جــام را از دســت داد و به 

بزرگ ترین رقیبش واگذار کرد.
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در میان خبرهای ناخوشــی کــه از احوال فوتبال 
ایــران بــه گوش می رســد شــاید ایــن یکــی از آن 
خوشــی هایی باشــد که هرچندکوتاه  ولــی می تواند 
مرهمی بر تلخی های موجود باشــد. در روزهایی که 
تیم های بالا و پایین جدول صدایشان علیه داوری بلند 
شــده و همه تقریبا شــاکی و معترض اند، خبر رسیده 
کــه علیرضا فغانی، سرشــناس ترین داور ایرانی، قرار 
اســت به لیگ برتر برگردد! فغانی مدت هاست راهی 
استرالیا شــده و برای لیگ این کشور قضاوت می کند. 
البتــه که او در اقدامی جالب هنــوز با پرچم ایران در 
رقابت های بین المللی سوت می زند و نماینده جامعه 
داوری ایران اســت. دست کم، خروج از کشورِ فغانی، 
خوشبختانه، باعث خروج او از فهرست داوران ایرانی 
نشده است و ایران همچنان می تواند به داشتن چنین 
داوری در ســطح بین المللی ببالد. علیرضا فغانی در 
شــرایطی قرار اســت به ایران برگردد که عنوان شده 
برای کمک به داوری در روزهای حساس لیگ و جام 
حذفی می آید. خودش هم گفته دوســت دارد در این 
روزها به داوری ایران کمک کند. این بدان معنی است 
که فغانی بعد از مدت ها دوری، قرار اســت دوباره در 
لیگ ایران ســوت بزند. هرچند  شــاید فرصت زیادی 
نداشته باشــد و بازی های زیادی به او نرسد. با وجود 
ایــن، فغانی در لحظه حساســی قرار اســت به ایران 
بیاید؛ لحظه ای که قرار اســت دربی اش روز پنجشنبه 
۲۵ تیر برگزار شــود و سه هفته داغ هم به پایان لیگ 

برترش باقی مانده است.
 بازگشــت فغانی، شــاید عــده ای از داوران ایرانی 
را دلخــور کند ولی قطع بــه یقین می تواند در فصلی 

که نارضایتی از قضاوت ها فزونی داشــته، پایان بندی 
مناســبی را رقم بزند. شــاید او از همین پنجشنبه و با 
دیدار دربی شــروع کند. شــاید قرار است یک بار دیگر 
از ســوت زدن برای اســتقلال به فوتبال ایران برگردد. 
او پیش تــر بعد از ســوت زدن بازی اســتقلال و فولاد 
چمدان ها را بســت و به اســترالیا رفت. فغانی حالا 
می تواند با ســوت زدن بازی اســتقلال و پرســپولیس 

ورود باشکوه تری به داوری ایران داشته باشد.
چرا فغانی رفت؟

نمی شــود از بازگشــت فغانی به ایران حتی برای 
سوت زدن چند بازی خوشــحال نبود ولی موردی که 
نباید از یاد برد، دلایلی اســت که باعث شد او ایران را 
ترک کند. فغانی گفت که به دلیل مدرســه فرزندانش 
راهی استرالیا می شود ولی هم او و هم بسیاری دیگر 
می دانند مدرســه یکــی از دلایلی بود کــه فغانی را 
تشــویق به خروج از ایران کرد. حالا که او قرار اســت 
دوباره به لیگ برگردد، بهتر است مواردی را که باعث 
شــد از ایران برود، برای خودش مرور کند تا در همین 
مدت کوتاه، اگر دوباره بخشــی از آن اتفاقات برایش 
رخ داد، از بازگشــتش پشــیمان نشــود! او هرچقدر 
هم که پرافتخارترین داور ایران باشــد و از سوت زدن 
در لیــگ قهرمانان آســیا گرفته تا قضــاوت در فینال 
المپیک و ســوت زدن در معتبرترین تورنمنت فوتبالی 
دنیــا، یعنی جام جهانــی را تجربه کرده باشــد، باید 
بداند اینجا ایران اســت و هر مربی و باشــگاهی حق 
دارد علیه داور هرجور که راحت است اعتراض کند و 

حرف بزند؛ سرخ و آبی و زرد و سبز هم ندارد!
فغانــی نبایــد فرامــوش کند فضای مجــازی در 

ایــران تغییــری نکرده اســت و قضاوت کــردن او در 
این فضــا مترومعیار نمی خواهــد. او خیلی خوب به 
خاطر دارد فضای مجازی علیهــش، زمانی که هنوز 
در ایران ســوت مــی زد چطور رفتار کــرد! چند مورد 
برجســته اش مربوط به جام جهانــی و اندکی بعد از 
جام جهانی اســت؛ چه آن زمان که او روی ســکوها 
داشت به طرف گوشی اش بوسه می فرستاد و چه آن 
زمان که کنار همســر یکی از همکارانش عکســی به 
یــادگار گرفت. او از رفتارش دفاع کــرد و گفت کاری 
نکرده که بخواهد پشــیمان باشد؛ گفت بوسه را برای 
دخترش پشــت تلفن فرســتاده و آن زن هم که با او 
عکس یادگاری گرفته، فرناندا همســر ساندرو ریچی، 
داور برزیلی اســت که دوستی شش ســاله ای با آنها 
دارد. بازگشــت فغانی از روســیه به ایــران اما خالی 
از قصه بافــی نبــود؛ خانمی در فرودگاه به اســتقبال 
او آمد که خیلی ها تصور می کردند همســرش است 
ولی خودش به اصرار تأکید داشت که هرجا نوشته یا 
گفته اند آن شخص همسرش است، آن نوشته اصلاح 
شود و بنویسند یا بگویند که او خواهر همسرش است. 
خــودش می گفت: «برایم مثل خواهر اســت». حتی 
زمانی کــه در گفت وگوی زنده رادیویــی مجری از او 
درباره برخورد با همسرش پرسید، بدون اینکه چیزی 
را کتمان کند، حرف های مجری را اصلاح کرد و گفت 

او خواهر همسرش بوده است.
 فغانی باید به خاطر داشــته باشد همان روزها که 
می گفت پوســتش کلفت تر از این حرف هاست که به 
فکر مهاجرت باشــد، پوست کلفتش در هم شکست 
و ســرانجام راهی اســترالیا شــد. او البته این مورد را 

هم هنوز باید گوشــه ذهنش داشــته باشد که داوری 
در ایــران بــا همان حقوق اندکی اســت کــه قبل از 
مهاجرتش رقم خورده و هنوز هم برای تبدیل فرانک 
و دلار دستمزد داوران خارج از کشور به ریال و تومان 

قصه ها روایت می شود!
او نبایــد فراموش کند سرپرســت تیم های زیادی 
برای او خط  و نشان کشیدند و گفتند حلالش نمی کنند، 
مربیــان زیــادی روبه رویش ایســتادند و گفتند: «فکر 
می کنی چه کسی هستی؟» و افراد زیادی به صفحات 
مجازی اش هجوم بردند و فحاشــی کردند. شاید اگر 
بخواهــد هم نتواند فراموش کنــد، ولی واقعیت این 
اســت که همین رفتارهــا باعث شــد فغانی عطای 
ماندن در ایران را به لقایش ببخشــد و مسافر شود. او 
حالا در شرایطی قرار است برگردد که هنوز هیچ کدام 
از این رفتارها تغییر نکرده اســت؛ حتی همان جمله 
معروف قلعه نویی که درباره اش گفته بود: «به نظرم 
این آقا یک خودشــیفتگی کاذب پیدا کرده و از بالا به 
پایین به همه تیم های فوتبال، بازیکنان و مربیان نگاه 
می کند. خودش را قلدرخانِ فوتبــال ایران می داند» 
را کســی فراموش نکرده اســت. او روزگاری از همین 
رفتارها خسته شد و گفت دیگر علاقه ای به سوت زدن 
در لیگ ایران ندارد ولی ظاهــرا دلتنگی بر خاطراتی 
که آزرده اش کرده اند، چربیده اســت؛ آن قدر چربش 
داشــته که تلخی ها را برای چند هفته ای هم که شده 
فراموش کند و دوباره مســافر ایران شود. او به لیگی 
برمی گردد که «قلدرخــان فوتبال» صدایش می کنند؛ 
پس اگر این تصمیم نهایی علیرضاســت، نمی شــود 

خرده ای گرفت: خوش آمدی قلدرخان فوتبال ایران!

خوش آمدی قلدر خان 
فوتبال ایران!

 شرق: مجمع سالانه فدراسیون والیبال، روز گذشته 
در حالی برگزار شــد که خبرهای خوبی از آن بیرون 
آمــد. خبر مربــوط به راه انــدازی والیبال ســاحلی 
برای بانوان ایرانی بود. بانوانی که به خاطر مســئله 
حجاب تاکنون نتوانسته اند به صورت رسمی در این 
ورزش جذاب و مهیج ورود کنند. فدراسیون والیبال 
که پیش از این با همکاری هیئت والیبال تهران، سد 
ممنوعیت حضور زنان والیبالیســت را برای شرکت 
در رقابت های والیبال ساحلی از میان برداشته بود، 
حالا به دنبال این اســت تا زمینــه فعالیت دختران 
و بانــوان علاقه مند به این رشــته را هر چه جدی تر 
فراهم کند. محمدرضا داورزنی، رئیس فدراســیون 
والیبال در این باره گفته اســت: «به دنبال آن هستیم 
تا در محیطی امن با پوشــش اسلامی طراحی شده، 
شــرایط حضور بانوان در مســابقات والیبال شــنی 
فراهم شــود. امیدوارم در ســال ۱۴۰۰ شاهد تحول 

جدی تری در این حوزه باشیم».
از آنجــا که به دلیل برخی محدودیت ها فعلا این 
شــرایط وجود ندارد تا زنان ایرانی در کنار ســواحل 
مسابقات را برگزار کنند، فدراســیونی والیبال در پی 
این است تا رقابت هایی را تحت عنوان والیبال شنی 
یا ماســه ای برای این قشــر برگزار کند. درست مثل 
مسابقاتی که شــهریور ماه سال گذشــته با میزبانی 
هیئــت والیبــال تهران با نــام والیبال ماســه ای در 

ورزشگاه تختی برگزار شد.
هیئــت والیبــال تهــران بــه خاطــر تعطیلــی 
رقابت های سالنی این رشته در ایام کرونا، مسابقات 
والیبال روی ماســه را با تلفیقی از قوانین ساحلی و 
سالنی شبیه ســازی کرد تا حداقل از این طریق جای 
خالی رویدادهای سالنی را برای آنها پر کند و مهم  تر 
اینکه در این شــرایط یک فضای نشاط آور را در بین 

جوانان مهیا کند.
فریبا محمدیان، نایب رئیس فدراسیون والیبال در 
امور بانوان، در تأیید اظهارات داورزنی به «شــرق» 
می گوید: «ما کلا به دنبال این هستیم که رویدادهای 
والیبال زنان را گســترش بدهیم. فقط بحث والیبال 
ماســه ای و شنی نیســت. وقتی ما بتوانیم در بحث 
اســتعدادیابی و آموزش زنان حرکــت کنیم، با یک 
تیر چند نشــان را زده ایم. هم بــه والیبال همگانی 
کمک می کنیم، هم اوقات فراغت نســل جوان را پر 

می کنیم و در نهایت هم در بعد قهرمانی که افزایش 
مدال آوری ورزش کشور است، گام برمی داریم».

والیبــال شــنی و ماســه ای از اقســام والیبــال 
ساحلی هســتند که در شــرایط مختلف، مسابقات 
آنها برگزار می شــود امــا در چارچوب و قوانینی که 
فدراســیون های آســیایی و جهانی برای آن تعریف 

کرده اند.
نمونه بارز آن مســابقات والیبال ماسه ای است 
که پارســال در تهران برگزار شــد. قانون مســابقات 
والیبال ماســه ای به این شــکل اســت که بازی ها 
به صــورت مختلط برگزار می شــود و هر تیم دو نفر 
دارد. امــا چون در ایران شــرایط برگــزاری این نوع 
مسابقه وجود ندارد و محدودیت حاکم است، کادر 
برگزاری رقابت ها قوانین را به اصطلاح ایرانیزه کرد 
و با ترکیب دستورالعمل مسابقات سالنی و ساحلی، 

رقابت های را با تیم های چهار نفره برگزار کرد.
«دلیل  توضیح می دهــد:  در این بــاره  محمدیان 
اینکه مثلا اسامی والیبال ماسه ای یا شنی را انتخاب 
کرده انــد، به خاطر شــرایط اقلیمــی و جغرافیایی 
است. ما وقتی می گوییم مسابقات ساحلی پس باید 
آن را در کنار ساحل برگزار کنیم. وقتی هم می گوییم 

شنی و ماســه ای باید روی شن و ماسه انجام شود. 
از آنجا که فعلا شــرایط ما به گونه ای که نمی توانیم 
در ســاحل مسابقه ای داشــتیم، با شبیه سازی فضا، 
شــن و ماســه را روی کف زمین می ریزیم. درســت 
مثل مســابقاتی کــه در فضای باز ورزشــگاه تختی 
انجام شد. در حال حاضر نزدیک به یک سال می شود 
کــه تلاش ها برای ورود بانوان بــه این عرصه ادامه 
دارد. فدراســیون فعلا مشــغول آموزش بازیکنان و 
مربیان است که خوشبختانه برگزاری این دوره های 
آموزشی با اســتقبال خوبی هم ازسوی استان های 
مختلف روبــه رو بوده اســت. طبــق گزارش هایی 
که به دســت ما رسیده، اســتان هایی مثل گلستان، 
مازندران و بوشــهر که از فضای ســاحلی برخوردار 
هســتند، توانستند در زمینه اســتعدادیابی قدم های 
مثبتی بردارند. ان شــاءاالله شــرایط به گونه ای شود 
که به مرور زمان بتوانیم کل رشــته های ساحلی را با 

حفظ شئونات اسلامی برای زنان پوشش بدهیم».
هیئت والیبال تهران در شــرایطی ســال گذشته 
با اوج شــیوع کرونــا و تعطیلی ســالن ها، تصمیم 
به برگزاری مســابقات ســاحلی برای بانوان استان 
گرفت که بیشــتر هدفش فراهم کردن فضایی شــاد 

و ســرگرم کننده بود. ولی با اســتقبال غیر منتظره ای 
که از این مســابقات شد، مشخص شد که کار هیئت 
والیبال تهران فراتر از برگزاری یک مسابقه تفریحی 

در سطح استان بود.
بازتاب برگزاری این رقابت هــا آن قدر زیاد بود که 
مهین فرهــادی زاده، معاونت بانوان وزارت ورزش و 
جوانان هم خود را به فینال این دیدار استانی رساند. 
برگزاری این مســابقات آن قدر او را شــگفت زده کرد 
کــه همان جا قــول راه اندازی والیبال ســاحلی زنان 
را داد و این یعنی شکســتن طلســم حضــور والیبال 
بانوان ایران در ســاحل. در مجموع ۴۴ تیم از بانوان 
در این مســابقات با پوشــش اســلامی کامل شرکت 
کردنــد. از بازیکنان ملی پــوش و لیگ برتری گرفته تا 
بازیکنان لیگ دسته یک و آماتور. استقبال خانم ها از 
ایــن رقابت ها آن قدر بالا بود کــه حتی هیئت تهران 
از اســتان های بوشــهر و بندرعباس هــم متقاضی 
حضور در پیکارها را داشت اما چون مسئولان والیبال 
پایتخت به لحاظ کرونا و حفظ پروتکل های بهداشتی 
اجازه این را نداشــتند  ظرفیت اضافه تری را بپذیرند، 
فقط مســابقات را با حضور تیم هــای تهرانی برگزار 

کردند.
مهین فرهــادی زاده، معاونت امور بانوان وزارت 

ســال  جوانــان،  و  ورزش 
گذشــته بعــد از اینکــه از 
ماسه ای  والیبال  مســابقات 
زنان تهرانی شگفت زده شد، 
همان جا اعلام کرد که مجوز 
والیبال ساحلی و  راه اندازی 
را  آن  برون مرزی  اعزام های 
بــرای والیبالیســت های زن 
ایرانی می گیــرد. اما به نظر 
اظها رنظر  این  که  می رســد 
فرهــادی زاده، تنها هیجانی 
زودگــذر بــود؛ چراکه هیچ 
پالــس مثبتــی در این مدت 
از او دیده نشد و هر اقدامی 
هم که تاکنون انجام شــده، 
از ســوی فریبــا محمدیان، 
نایب رئیس بانوان فدراسیون 

والیبال بوده است.

تلاش برای راه اندازی والیبال ساحلی زنان ادامه دارد
آغاز کار با والیبال شنى
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